
 

 

Zasedání správní rady SRPŠ ze dne 6.11.2013 v jídelně ZŠ od 18.00 hod. 

- Seznámení s činností za uplynulé období : 
Kontrola členských příspěvků, členské základny, změnili jsem na FÚ zúčtovací období – ne 
kalendářní  rok, ale hospodářský (od 1.9. do 31.8.) – je to snazší ohledně přehledů 
finančních prostředků pro jednotlivé třídy.  

- Na valné hromadě příští týden musíme schválit nové členy správní rady, schválit výši 
členského příspěvku, a dále bychom měli schválit co s penězi, které z členských příspěvků 
náleží škole. V této době nabízíme pro účely školy cca 60 000,- Kč, je nutné navrhnout a 
schválit, pro jaký účel budou použity. 

- Schůzka s os. Pravý Hradec  
 

a) Bylo by dobré uvolnit nějakou částku pro potřeby provozu a obnovy knihovny. 
b) Kopírka pro nové pavilony, jediná použitelná je ve sborovně, snažíme se vybavit 

nové pavilony tak, aby každý měl svou kopírku, nyní do konce roku pro pavilon C 
c) Vybavení tělocvičny   - žíněnky a jiné sportovní vybavení , (např. cca 3000,- Kč za 

jednu žíněnku) 
d) Zlepšení výuky angličtiny – výhledově,  do budoucna. Zajistit výuku rodilým 

mluvčím, např. aby v týdnu jednu hodinu místo klasické výuky učil rodilý mluvčí. 
 

- Dotaz: mají děti možnost, prostor, místnost, kde by mohly děti ve volném čase, když mají 
prostoj např. mezi vyučování 

- Bývá přes poledne otevřená počítačová učebna, tam je možnost jít. Problém je, že tam 
musí být dozor, a máme problém s tím to personálně pokrýt. V prostorách školy se děti 
mohou mimo vyučování pohybovat pouze tam, kde je dozor, nebo musí opustit školu. 

NÁVRH PRO VALNOU HROMADU:  

SRPŚ UVOLNÍ PRO POTŘEBY ŠKOLY ČÁSTKU 60 000,-  

PRO KOPÍRKU 15 000,- KČ 

PRO KNIHOVNU 30 000,- Kč 

PRO VYBAVENÍ TĚLOCVIČNY 15 000,- KČ 

PRO:  8  SCHVÁLENO JEDNOMYSLNĚ 

 

Ředitel školy se bude dnes účastnit jednání na MÚ Klecany ohledně výstavby parkoviště pro 
školu a školku, jedná se o to, aby bylo možno při dovozu dětí do školy bezproblémově 
zaparkovat a aby nebyla narušena bezpečnost pohybu dětí okolo školy. Variant je několik, vše 
je v jednání.  



- Návrh na sestavení nové správní rady – příští týden na třídních schůzkách proběhne 
současně valná hromada a musí se schválit noví členové správní rady. Z rady budou 
uvolněni p. Kopsová – již to nechce dělat (ZDE NEMÁME JEŠTĚ NÁHRADU), p. Machartová 
a p. Khuntová (již nemá dítě ve škole).  Do rady navrhneme schválit jmenovitě tyto třídní 
důvěrníky: Jiří Kunstát 1.A, Lenka Čápová 1.B, Miloslav Jiran 6.A a Kamila Dvořáková 6.B. 

NÁVRH PRO VALNOU HORMADU: 

TŘÍDNÍ DŮVĚRNÍK SCHVÁLENÝ V JEDNOTLIVÝCH TŘÍDÁCH BUDE AUTOMATICKY ČLENEM 
SPRÁVNÍ RADY – ZMĚNA STANOV! 

PRO:  8 – SCHVÁLENO JEDNOMYSLNĚ 

- STAV ČLENSKÝCH PŘÍSPĚVKŮ 
Aktuální stav členských příspěvků bude zaslán jednotlivým třídním důvěrníkům do 
7.11.2013 do večera, další zprávy budou nejpozději den před třídní schůzkou 
(12.11.2013) 

 HLASOVÁNÍ SPRÁVNÍ RADY: 

- UVOLNĚNÍ PENĚŽNÍCH PROSTŘEDKŮ PRO JEDNOTLIVÉ TŘÍDY PRO ŠKOLNÍ ROK 
2013/2014 
Pololetně, do 10.12.2013 a do 15.5.2014  
 
PRO:  8 – SCHVÁLENO JEDNOMYSLNĚ 

               -      informace o možnosti získání peněžních prostředků ve výši 12.000,- Kč od bývalého SRPŠ 

- OBČANSKÉ SDRUŽENÍ PRAVÝ HRADEC – seznámení se schůzkou 
Požádali nás o schůzku, nabídli nám spolupráci. Sešli jsme se s nimi nyní v pondělí, zatím 
je to ve fázi návrhů, je to občanské sdružení které zajišťuje aktivity zejména pro 
předškolní děti, ale i pro seniory a tak dále. Nabídli nám pomoc se sháněním prostředků 
s EU, mají s tím zkušenosti. Nabídli nám v tomto i partnerství, když žádáme společně, je 
to snazší.   
Požádali nás, abychom zprostředkovali komunikaci ohledně různých přednášek, nyní 
třeba na téma šikana, kyberšikana, je to aktuální téma v této době. My jim nemůžeme 
dát databázi členů, ale můžeme předat informace rodičům prostřednictvím třídních 
důvěrníků a třídních učitelů.  Je to na každém třídním důvěrníkovi, do jaké míry bude 
v tomto aktivní.  
Nechceme tím suplovat kroužky, které již ve škole jsou, ale spíše něco navíc, jako 
například ty přednášky. Všem třídním důvěrníkům přepošleme informace, je na Vás, 
jakým způsobem k tomu důvěrník přistoupí a bude rodiče ve své třídě informovat. 
 
Konec v 19.40 hod. 

 

Zapsala: Monika Kašníková 


